
Møte 23. November 2016 
 

Møtested: Elingaard 
Møteleder: Visepresidenten 
Program: Club Assembly 
 
Knut Alsos ønsket velkommen til kveldens møte, og informerte kort om 
kveldens program. 
 
Jarle informerte fra møtet om ungdomsutvekslingen. Både Kai og Jarle skal 
huse en ung gutt i 3 mnd. hver. Den store overraskelsen er utgiftene det 
medfører vår klubb, ca 10.000 kr, dette er mye penger for vår klubb og det 
er ikke lagt inn i vårt budsjett, og har ikke vært kjent for klubben. 
Dette må styrebehandles. 
 
Club Assembly: 
Bjørn Jørstad orienterte fra programkomiteen, og gjennomgikk planene for 
neste halvår. 
 
Sverre Authen orienterte fra komiteen for medlemsutvikling. De er snart 
klare for å sende ut en invitasjon til informasjonsmøte. 
 
Ranveig Misund Olsen fortalte om arbeidet i sosial-/eldre og etterlatte-
komiteen. De har et ønske om at spørsmål som stilles fra medlemmene 
gjentas via mikrofon.  
 
Neste komite er nylig sammenslått av 3 komiteer og Jostein Gjerløw sitter 
som leder: Samfunnskomite/nærmiljø, støttegruppe eksterne prosjekter og 
prosjektutvikling. Nytt navn er ikke lagt inn. Jostein informerte om hva de 
har jobbet med, og litt om planene fremover. Det er en aktiv gruppe. 
 
Jon Harald informerte om Ryla, og at det haster hvis vi har mulighet til å 
sende flere. 
 
Knut Bastøe Orienterte fra komiteen Public Rel./web/sosiale medier. Vi fikk 
et innblikk i hvordan vi skal gå inn på Min Side, og litt om bruk av Facebook, 
og  retningslinjer for FB. Han ønsker å få 2 klubbkvelder for å undervise om 
bruken av Min Side, dette er noe alle skal bruke i fremtiden. Foreslåtte 
retningslinjer sendes som mail til alle nettbrukere. 
 
Berit B. Westby 
referent 


